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Zápis č. 26 (161) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 22. 2. 2022 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin telekonferenčně.  

Přítomni:  Kočí, Sekanina, Lampa, Kolář, Fučík, Ryšavý, M. Jaroš, Sedlák, Ondryáš, 

Mišáková, Škorupa (11) 

Omluveni:  Černocký, Smrčka (2) 

Hosté:  Zemčík, Dytrych, Hanáček, Jaroš 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Návrh 3/2022: Plán realizace strategického záměru Fakulty informačních technologií 

VUT. 

4. Návrh 4/2022: Zpráva o hodnocení výuky studenty za letní semestr akademického 

roku 2020/2021. 

5. Informace z RVŠ a AS VUT. 

6. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosta na telekonferenčním zasedání AS FIT.  

Podmínky jednání:  

Předseda AS FIT rozhodl, podle čl. 13a Jednacího řádu AS FIT, o konání distančního jed-

nání AS FIT. Distanční jednání proběhne prostřednictvím MS Teams za těchto podmínek: 

• Hlasování: Předseda AS FIT vyhlásí začátek hlasování. Každého jednoho senátora 

jmenovitě vyvolá a ten sdělí svou volbu (pro, proti, zdržuji se). Poté předseda AS FIT 

ukončí hlasování a oznámí výsledek hlasování. 

• Účast veřejnosti: Veřejnost se může připojit k distančnímu jednání na výše uvedeném 

odkazu. Osoba z řad veřejnosti, která chce na jednání vystoupit, nejprve požádá před-

sedajícího o svolení (hlasem nebo zprávou na chatu). 

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o výše uvedeném programu. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3A7fe1d669fba540c18ef742601968771a@thread.tacv2/1638268124527?context=%7b%22Tid%22%3A%22c63ce729-ca17-4e52-aa2d-96b79489a542%22%2C%22Oid%22%3A%2242beb546-d95f-4f10-b254-143e874dffe6%22%7d
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Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 25 (160) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 25. 1. 2022 nebyly žádné 

připomínky. 

Ad 3) Návrh č. 3/2022: Plán realizace strategického záměru Fakulty informačních 

technologií VUT. 

Pan děkan prof. Zemčík na minulém jednání předložil akademickému senátu k projednání 

návrh 3/2022: „Plán realizace strategického záměru Fakulty informačních technologií VUT“. 

Návrh je zveřejněn na stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/).  

AS FIT bude pokračovat v projednávání plánu realizace strategického záměru FIT VUT na 

tomto zasedání. Tento dokument byl projednán také Vědeckou radou FIT. 

Dr. Kočí požádal pana děkana prof. Zemčíka o prezentaci a podání komentáře k Plánu realizace 

strategického záměru FIT VUT na období 2021-2030 pro rok 2022.  

Dále dr. Kočí předal slovo předsedovi Legislativní komise AS FIT (dále jen LK) doc. Fučíkovi. 

LK návrh projednala a po zapracování formálních úprav, nemá k předloženému dokumentu 

žádné připomínky.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. V rámci diskuze nebyly vzneseny žádné další dotazy 

a připomínky.  

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 1 

AS FIT schvaluje Plán realizace strategického záměru Fakulty informačních technologií VUT 

na období 2021-2030 pro rok 2022. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 4) Návrh č. 4/2022: Zprávu o hodnocení výuky za letní semestr akademického roku 

2020/2021. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 4/2022 „Zpráva 

o hodnocení výuky studenty za letní semestr akademického roku 2020/2021“. Návrh byl 

zveřejněn na stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a projednán LK AS FIT.   

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Dr. Kočí připomněl, že AS FIT zprávu neschvaluje, pouze ji projednává a vyjadřuje se k ní, 

a předal slovo předkladatelům, panu děkanovi prof. Zemčíkovi a proděkanovi dr. Dytrychovi, 

který k návrhu podal úvodní komentář. Informace dále doplnil pan děkan prof. Zemčík.  

Dr. Kočí požádal předsedu LK doc. Fučíka o vyjádření. Zpráva byla projednána LK AS FIT 

22. 2. 2022, kde na jednání LK bylo vše sděleno a vysvětleno. LK nemá k textu zprávy zásadní 

připomínky, návrhy na úpravy vzešlé z diskuze byly zaneseny do zprávy ve formě poznámek. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. V rámci diskuze nebyly vzneseny žádné dotazy 

a připomínky.  

AS FIT projednal Zprávu o hodnocení výuky studenty za letní semestr 2020/2021. Projednaný 

dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Dr. Kočí požádal zástupce studentů, aby navrhli některého ze studentů, kterého by mohl AS 

FIT pověřit podílet se na interpretaci výsledků hodnocení výuky za akademický rok 2021/2022.  

Ad 5) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

Doc. Hanáček podal členům senátu aktuální informace z posledního zasedání AS VUT kona-

ného 15. 2. 2022. Projednávaly se například tato témata: návrh rektora na složení týmu prorek-

torů pro funkční období únor 2022 až leden 2026 (včetně obsahu náplně jejich kompetencí 

apod.), mělo by dojít k redukci oddělení na rektorátě včetně personálních změn, ekonomické 

záležitosti, informace o přípravě Pravidel Rozpočtu VUT v Brně pro r.  2022 (schvalovala by 

se až v květnu a rozpočet až v červnu; optimistická varianta je, že by vše bylo o měsíc dříve), 

VUT má novou reklamní kampaň, dále se projednával etický kodex – gender audit a audit na 

CEITEC (audit vědeckých postupů apod.) a mělo by dojít k úpravám etického kodexu. Doc. Ja-

roš sdělil informace z jednání Ekonomické komise AS VUT. Příští zasedání AS VUT je pláno-

váno na 15. 3. 2022. Podrobnější informace z jednání AS VUT jsou dostupné na webových 

stránkách senátu zde: https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. 

Dr. Kočí podal sdělení z jednání Rady VŠ, další informace jsou dostupné rovněž na webových 

stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/. Projednávala se mj. dlouho připravovaná novela 

VŠ, která by mohla být přichystána k připomínkování koncem května. 

Ad 6) Různé. 

Doc. Kolář: V rámci bakalářského studia navrhuje FIT rozšíření výuky cizích jazyků směřující 

k větší flexibilitě studentů, kteří se chtějí více věnovat studiu cizích jazyků. Proběhla jednání 

s FSI, kde nám vyšli vstříc a od příštího ak. roku toto můžeme zrealizovat. Znamenalo by to 

zvýšení nákladů na výuku cca o 200 tisíc.  

Prof. Zemčík – vzhledem k předpokládanému propadu financování, bude možná nutné požádat 

společně s panem tajemníkem Ing. Hajdukem o uvolnění finančních prostředků z provozního 

fondu na dofinancování mezd. 

Termíny dalších zasedání AS FIT: 

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
http://www.radavs.cz/
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- úterý 22. 3. 2022, 

- úterý 26. 4. 2022, 

- úterý 24. 5. 2022, 

- úterý 21. 6. / 28. 6. 2022.   

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je předběžně stanoven na úterý 

22. 3. 2022 pravděpodobně telekonferenčně.  

Dr. Kočí poděkoval hostům a členům senátu za účast.  

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 26 (161) dne 22. 2. 2022: 

Usnesení 1  

AS FIT schvaluje Plán realizace strategického záměru Fakulty informačních technologií VUT 

na období 2021-2030 pro rok 2022. 

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.    

mailto:senat@fit.vutbr.cz

